
Protokół Nr 16

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym które odbyło się w dniu 
20 czerwca 2016r.

Posiedzenie trwało o godz. 900 do godz. 1100 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Rosa Sławomir - przewodniczący komisji

2. Kaczmarczyk Marcin - członek komisji

3. Wójcik Grzegorz - członek komisji

4. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji

5. Klusek Ryszard - członek komisji

6. Rasiński Tomasz - członek komisji

W posiedzeniu uczestniczyli: Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta, Pan Ireneusz Zieliński -  
Kierownik Referatu Planowania i Inwestycji, Pan Michał Strzelecki -  Kierownik Referatu 
Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego, Pani Krystyna Augustyniak -  insp. 
ds. mienia komunalnego i działalności gospodarczej,

Posiedzenie komisji otworzył Pan Rosa Sławomir - przewodniczący komisji powitał 
zebranych i przedstawił następujący porządek obrad:

1. Rozpatrzenie podań.
2. Informacja na temat planu zagospodarowania przestrzennego.
3. Informacja na temat kanalizacji gminy.
4. Zaopiniowanie Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dąbrówka na lata 2016 - 

2019 z perspektywą na lata 2020-2023Program Ochrony Środowiska.
5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Przebieg posiedzenia

Ad. 1 Pani Jadwiga Wójcik -  Wołomin w sprawie wypłaty odszkodowania za grunt o pow.
2 2300 m po 20 zł za m zajęty na poszerzenie drogi gminnej. Są to działki o 322/1, 322/4 i 

322/7 położone w Dąbrówce.
Po wysłuchaniu informacji udzielonej przez Panią Krystynę Augustyniak komisja 
jednogłośnie opowiedziała się za wykupem gruntu za kwotę 15 zł za m2.

Ad. 2 Pan Michał Strzelecki poinformował, że analiza aktualności studium i planu 
miejscowego została już wykonana . W najbliższym czasie odbędzie się posiedzenie komisji 
urbanistycznej i z początkiem lipca br. materiał zostanie przekazany do zaopiniowania przez 
Komisję Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym



Ad. 3 Pan Ireneusz Zieliński poinformował, że aktualnie wykonuje się dokumentację na 
przydomowe oczyszczalnie. Na projekty budowy sieci kanalizacyjnej Trojany -  Zaścienie i 
Chajęty Guzowatka nie zostały jeszcze ogłoszone przetargi jednak wykonanie dokumentacji 
zostaną, zgodnie z założeniami budżetu, ogłoszone w roku bieżącym. Powrócono do budowy 
oczyszczalni w Czarnowie. Do końca lipca br. należy rozliczyć się z projektantem. Uznano że 
zgodnie z zawartą umową bez dodatkowych kosztów ze strony Gminy należy dokończyć 
dokumentacje na to zadanie i poczynić starania aby pozyskać pozwolenie na budowę.
Pan Andrzej Marcinkiewicz zawnioskował, o przystąpienie do wykonania projektów na 
budowę sieci kanalizacyjnej dla miejscowości Trojany -  Zaścienie i Chajęty -  Guzo watka. 
Pan Zenon Zadrożny wyjaśnił, obowiązkiem wójta jest realizacja budżetu uchwalonego przez 
Radę Gminy. W budżecie Gminy na 2016r, ujęte zostały zadania wykonanie projektu
rozbudowy i modernizacji oczyszczalni ścieków w Dąbrówce i wykonania projektów
kanalizacji w miejscowościach Trojany -  Zaścienie i Chajęty -  Guzowatka i jeżeli rada gminy 
budżetu nie zmieni to wójt ma obowiązek zrealizować w/w zadania.
Wyjaśnił, że obecnie wykonywany jest projekt modernizacji i rozbudowy oczyszczalni a 
następnie zlecone zostanie wykonanie projektów na budowę nowych odcinków. Zostało 
zlecone stworzenie koncepcji określenia aglomeracji na terenie Gminy Dąbrówka z zakresu 
gospodarki ściekowej. Dokument ten pozwoli na aplikowanie o środki na zadania z zakresu 
gospodarki ściekami. Kolejny nabór wniosków przewidywany jest na wrzesień br.

Pan Andrzej Marcinkiewicz zapytał co z budową boiska wielofunkcyjnego w Guzowatce.
Pan Wójt odpowiedział, że planowana jest budowa dwóch boisk: w Guzowatce i w 
Dąbrówce. Zostało zlecone wykonanie projektów, do dnia 30.06. br. ma zostać wykonany
projekt na budowę boiska w Guzowatce natomiast w późniejszym terminie zostanie
wykonany projekt na budowę boiska w Dąbrówce. Ze względu na znaczne koszty 
wybudowania boiska będzie możliwe po pozyskaniu dofinansowania na jego realizację.

Ad. 4 Do przedłożonego Program Ochrony Środowiska Komisja nie wniosła uwag i 
jednogłośnie opowiedziała się za jego przyjęciem.

Ad. 5 W sprawach różnych nawiązano do sprawy związanej z Programem Ochrony 
Zabytków. Komisja wnioskuje aby projekt przygotowanego w latach ubiegłych programu 
ponownie przedłożyć na obrady komisji do zaopiniowania.

Przewodniczący Koi 
Sławomir Rosa


